
                                                                                 
 
 
 
Onderwerp: stand van zaken huisvesting scholen 

 

Beste leerlingen, ouders/verzorgers, 

Beste medewerkers, 

In februari jl. informeerden wij jullie dat de gemeenteraad heeft ingestemd met het Integraal 

Huisvestingsplan voor het voortgezet onderwijs in Maastricht (IHP-VO). Dankzij dit positieve besluit 

kunnen we starten met de realisatie van moderne en duurzame schoolgebouwen en 

sportvoorzieningen. 

Tijdens diezelfde raadsvergadering is ook een motie van het CDA aangenomen: ‘Voorwaarden voor 

een verantwoord Integraal Huisvestingsplan Voortgezet Onderwijs Maastricht’. Daarnaast heeft de 

medezeggenschapsraad (mr) van het Sint-Maartenscollege een geschil ingediend bij de Landelijke 

Geschillencommissie WMS. In deze brief leggen we uit wat deze motie en het geschil betekenen voor 

de huisvestingsplannen. 

 

Wat gebeurt er naar aanleiding van de motie? 

De gemeente heeft adviesbureau Penta Rho opdracht gegeven een onderzoek uit te voeren. Dit richt 

zich op de kansen en risico’s bij de vestiging van het Sint-Maartenscollege op de Eenhoornsingel. Op 

basis van dit onderzoek geeft het bureau advies aan de gemeente welke maatregelen eventuele 

knelpunten kunnen wegnemen of verzachten. 

Let op: omdat het IHP-VO al is vastgesteld, gaat het onderzoek niet over de geschiktheid van de 

Eenhoornsingel of alternatieve locaties. 

 

Onderzoeksaanpak 

Het onderzoek bestaat uit: 

• een cijfermatige analyse van beschikbare gegevens; 

• een onderzoek naar het proces van leerlingen en ouders bij het kiezen van een vo-school; 

• interviews met betrokkenen, zoals wethouders, vertegenwoordigers van (de projectgroep) 

Sint-Maartenscollege, medezeggenschapsraden, het bestuur van LVO, enzovoorts. 

De gemeente streeft ernaar het onderzoek in september 2025 af te ronden. 

 

 

Stand van zaken geschil 

De mr van het Sint-Maartenscollege heeft een geschil ingediend bij de Landelijke 

Geschillencommissie WMS over de locatiekeuze Eenhoornsingel. De uitspraak van de commissie 

wordt uiterlijk verwacht in september 2025. 

 



                                                                                 
 
 
 
Wat betekent dit? 

Het IHP-VO gaat over meerdere locaties en bouwprojecten verspreid over een periode van zes jaar. 

We zijn blij dat we hiermee moderne en toekomstbestendige huisvesting voor onze scholen in 

Maastricht kunnen realiseren. 

Zowel de motie als het geschil gaan over één locatie binnen het IHP-VO: de Eenhoornsingel als 

nieuwe vestiging voor het Sint-Maartenscollege. Wij werken actief mee aan het onderzoek en leveren 

graag een bijdrage aan maatregelen die de kansen voor het Sint-Maartenscollege op de 

Eenhoornsingel te vergroten. 

Tot slot willen we vertrouwen uitspreken dat we na de uitspraak over het geschil verder kunnen 

bouwen aan passende oplossingen. Uiteraard houden we jullie op de hoogte over het thema 

huisvesting.  

 

Met vriendelijke groet,  
 
Tim Neutelings, rector Porta Mosana College 
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Patricia Hanssen, rector Bernard Lievegoed College en Terra Nigra Praktijkonderwijs  
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